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Vragen van het lid Voortman (GroenLinks) aan de minister van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over pip-borstimplantaten (ingezonden 
10 januari 2012). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat ziekenhuizen met de omstreden 
pip-borstimplantaten werkten?1 

Vraag 2
Klopt het dat de Inspectie voor de Gezondheidszorg (IGZ) al in 2001 een 
negatief advies over deze implantaten heeft uitgebracht? Wat is uw reactie 
dat ook na 2001 deze implantaten nog gebruikt werden? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat deze ziekenhuizen de kosten voor verwijdering van de 
borstimplantaten en verdere behandeling voor hun rekening moeten nemen? 
Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe gaat u hierop toezien? 

Vraag 4
Welke maatregelen neemt u om het gebruik van onveilige borstimplantaten 
in de toekomst te voorkomen?

1 rtlnieuws.nl. 7 januari 2012.
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